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Zápisnica  
 

z rokovania komisie bezpečnosti a životného prostredia, konaného dňa 19.2.2007 v zasadačke 
miestneho úradu Bratislava - Lamač, Heyrovského 2, 841 03 Bratislava 

 
 
Prítomní : Podľa prezenčnej listiny 

 
Program : 

 

1. Otvorenie 

2.    Kamerový systém 

 Komisia bezpečnosti a životného prostredia, p. starostka Mgr. Oľga Keltošová, p. Zúber 

prerokovali zápis z pracovného stretnutia k rozširovaniu kamerového systému zo dňa 8.2.2007. Došlo 

k vzájomnej dohode, že sa bude akceptovať a podporovať návrh miest pre umiestnenie 3 kamier, ktoré 

odsúhlasila komisia bezpečnosti a životného prostredia dňa 11.1.2007. 

 Podporujú sa návrhy, ktoré budú slúžiť občanom a jednak sú to vytypované frekventované miesta. 

Rozšírením kamerového systému by sa vybudoval  tzv. Lokálny kamerový systém v MČ BA – Lamač, 

ktorý by ovplyvnil zníženie kriminality, zvýšil čistotu verejných priestranstiev, zvýšil bezpečnosť 

občanov na uvedených miestach. 

Miesta: 

• Na Barine 

• Roh budovy obchodného centra na Malokarpatskom námestí (pošta, parkovisko, trhovisko) 

• Areál školského dvora (roh budovy bytového domu na Studenohorskej ul 

Komisia bezpečnosti a životného prostredia súhlasí s odporúčaním PZ ohľadom umiestnenia 1 ks 

kamery na Borinskej ul. (pri podniku Hubert a budove Slovak Telecom), ďalej navrhuje prerokovať 

situáciu s Slovak Telecom ohľadom poskytnutia finančného príspevku pre umiestnenie kamery.   

V starom Lamači sa odsúhlasilo umiestnenie kamerového systému na Rozálke. 

P. predseda komisie bezpečnosti a životného prostredia a poslanec MZ v MČ BA –Lamač Ing. Daniel 

Valentovič navrhol a odporučil zabudovanie mobilného kamerového systému v MČ BA – Lamač 

(miesta tvorby čiernych skládok, schádzanie sa mládeže..), ktoré by zjednodušili vypátranie osôb, 

ktoré spôsobujú znečisťovanie verejných priestranstiev a tvorbu čiernych skládok. P. Zúber má za 

úlohu preveriť či je možné takýto systém v MČ BA – Lamač zaviesť a aké by boli cenové variácie 

mobilných kamier a pripojenia.    

Prítomní: 8 

Hlasovalo: 8 

Súhlasí: 8 
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2. „Vízia“, poslanie a ciele Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava Lamač (Akčný plán, 

Dotazník) 

Komisia bezpečnosti a životného prostredia schvaľuje návrh Vízie, Akčný plán, dotazník  a odporúča 

materiál predložiť do zastupiteľstva. 

p. Mullerová členka komisie bezpečnosti a životného prostredia podotkla, a odporúča riešiť tzv. 

„RIGOL“ nad Havelkovou – Stanekovou ul. Navrhuje rigol zapracovať do Vízie.  

- je potrebné doriešiť, kto ho má v správe 

-  kto sa má o Rigol starať (je to zanedbané) 

-  kto bude zodpovedný za Rigol. 

Je potrebné vyriešiť tento problém, aby rigol mohol slúžiť pre svoj účel a bol právne vysporiadaný 

a obhospodarovaný.  Žiada intenzívnejšiu spoluprácu s Lesným spoločenstvom a MČ BA – Lamač pre 

potrebné a urgentné záležitosti, ktoré majú a môžu mať negatívny dopad pre občanov. 

Komisia bezpečnosti a životného prostredia schvaľuje tento návrh a súhlasí s p. Mullerovou. 

 

p. Denko podotkol a požiadal MČ BA – Lamač o premeranie intenzity hluku a prašnosti cestnej 

komunikácie oproti Bakošovej ul. Či vysoká intenzita hluku spôsobená veľkou premávkou osobných 

automobilov a kamiónovej dopravy spĺňa normy EU a či sa bude riešiť otázka vybudovania 

protihlukovej steny aj v tejto časti .   

 

p. Urbánek odporúča komisii financií, podnikateľských aktivít a dopravy, komisii výstavby, územného 

rozvoja a regionálnej politiky zistiť - preveriť  portfóliá služieb, urobenie odhadu prostriedkov pre 

možnosti podnikania v MČ BA – Lamač, budovať a  preferovať ekonomické záujmy pre podnikateľov  

a investorov. 

 

3. Riešenie otázky – budovania Antén v MČ BA – Lamač 

 

Hosť: MVDr. Pavol Čech 

P. Čech požiadal komisiu bezpečnosti a životného prostredia o spoluprácu pri riešení otázok ohľadom 

rozmiestnenia antén mobilných operátorov v MČ BA – Lamač. Predniesol dôvody, petíciu občanov 

a odporúča premiestniť anténu z bytového domu na Heyrovského ul. č. 8, ktorá spôsobuje negatívne 

účinky na občanov bytového domu ale aj v okolí. 

Komisia bezpečnosti a životného prostredia podporuje petíciu p. Čecha, odporúča pozvať 

zástupcov bytových vlastníkov  Heyrovského č.8 a č.10, ORANGE Slovensko a rokovať s nimi 

ohľadom premiestnenia antény z bytového domu, podať im dostatočné informácie a dôvody!  

Odporúča predsedovi komisie p. Valentovičovi spracovať informáciu o negatívnych vplyvoch – 

účinkoch antén pre občanov, čo je potrebné z dôsledku ich zvýšenia ľudského povedomia, zaslepenia 

a ľahostajnosti zmýšlania zástupcov vlastníkov a obyvateľov bytových domov, ktorý podliehajú 

nedostatočnej informovanosti pri lákavých ponukách budovania a montáže antén na bytových 
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domoch. Preto je potrebné vysvetliť, čo môže taká anténa spôsobiť a aký môže mať dopad a negatívny 

vplyv pre všetkých občanov v jej blízkosti!   

Komisia bezpečnosti a životného prostredia,  p. Čech žiadajú a odporúčajú každú žiadosť ohľadom  

umiestnenia týchto zariadení, optických pripojení, vždy prekonzultovať s právnikom a dopodrobna 

prerokovať cez MÚ BA – Lamač a zodpovedné osoby, ktoré majú  k dispozícii dostatočné informácie 

o normách a účinkoch. Samotní zástupcovia vlastníkov bytových domov by nemali sami rozhodovať 

o montáži a umiestnení týchto zariadení sami, odporúča sa im konzultácia s MČ BA – Lamač 

a s kompetentnými osobami, ktoré majú prehľad o danej problematike a účinkoch.     

Komisia bezpečnosti a životného prostredia si dáva za povinnosť chrániť obyvateľov Lamača. 

 

 4. Prerokovanie žiadosti ohľadom prenájmu časti pozemkov za účelom osadenia 
reklamných zariadení. (NUBIUM)  

Komisia bezpečnosti a životného prostredia odsúhlasila: 
 
1ks parcela 598/3 (pravá strana Hodonínskej za odbočkou na Podháj) 
 
1ks parcela 598/1 (pravá strana Hodonínskej) 
 
Komisia ŽP nesúhlasí s umiestňovaním Reklamných zariadení vo vnútri sídlisk MČ Lamač. 

 
5. Jarné upratovanie, zber elektroodapdu 
 
Komisia podporuje aktivity referátu životného prostredia a súhlasí s jeho krokmi. 
 
6. Záver 
 

   

 

Prítomní:  

Ing. Valentovič, p. Hybký, Ing. Denko, p. Urbánek, RNDr. Karelová, p. Mullerová, Ing. 
Ohera, p. Lipa, MVDr. Čech, Mgr. Kollárová 

 

 
V Bratislave 19.2.2007 

 
 
 
 

 
Zapísala : Mgr. Michaela Kollárová   ........................................ 
 
Overil    : Ing. Daniel Valentovič, CSc.   ........................................ 


